



## برنامج تمكين

إدارة التقييم والامتحانات  
قطاع المناهج والتقييم

Dear Parents,

We inform you that, in accordance with the directives of the Ministry of Education and the school's eagerness to enable students with basic skills in these three subjects (Arabic, English and Mathematics), the Tamkeen program has been adopted to compensate for the lost skills of Cycle 1 students from the first to fourth grade during these two weeks (November 21 to 29 November) and from (5 December to 9 December) as well as the first week of the second semester. This is to raise the level of students according to the weaknesses that will appear after the diagnostic exam for the Tamkeen program. Therefore, **all students at this stage must adhere to school hours during this period and must attend the three classes per day.** Whoever fails to attend this program will not be compensated for the exercises carried out during this period. A post-test will be held in the first week of the second semester, and this mark will be calculated within the student's formative assessment.

السادة أولياء الأمور الكرام،

نحنيطمئنونكم علمًا أنه وفق توجيهات وزارة التربية والتعليم وحرص المدرسة على تمكين الطلبة من المهارات الأساسية في المواد الأساسية الثلاثة (اللغة العربية واللغة الإنجليزية والرياضيات) بتفعيل برنامج تمكين لتعويض الفقد التعليمي في المهارات الأساسية لدى طلاب المرحلة الأولى من الصف الأول للرابع خلال هذين الأسبوعين (21- نوفمبر حتى 29- نوفمبر) ومن (5- ديسمبر حتى 9- ديسمبر) والأسبوع الأول من الفصل الدراسي الثاني؛ وذلك لتعويض المهارات المفقودة في هذه المواد ورفع مستوى الطلبة وفق نقاط الضعف التي تظهر عقب إجراء الامتحان التشخيصي الخاص ببرنامج تمكين؛ لذا يجب على جميع الطلبة في هذه المرحلة الالتزام بالدوام المدرسي في هذه الفترة بواقع ثلاث حصص في اليوم، ومن يتخلف عن هذا البرنامج فلن تُعوض له التدريبات المنفذة في هذه الفترة. وسيتم عقد اختبار بعدي لنفس المعايير في الأسبوع الأول من الفصل الثاني وستتم احتساب علامته ضمن التقييم التكويني للطلّاب.